
 
 

   

 

Schriftelijke vragen aan het college 

 

 

 

Datum: 2 maart 2020 

 

Onderwerp: Plaatsing transformatorhuisje op de Brink 

 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen te beantwoorden: 

 

1. Op welk verzoek gebeurt het verplaatsten van het transformatorhuisje? 

2. Zijn er meerdere locaties in beeld geweest voor de plaatsing van het 

transformatorhuisje? 

3. Waarom is deze locatie als meest geschikte locatie naar voren gekomen? 

4. Wie heeft deze locatie uitgekozen? 

5. Is deze locatie overlegd met de welstandscommissie? Zo ja, wat was hun oordeel 

hierover? 

6. Onder welke bevoegdheid valt het verlenen van toestemming voor het plaatsen van 

dergelijke transformatorhuisjes? 

7. Heeft het college de impact van dit transformatorhuisje op het omgevingsbeeld 

meegenomen in haar overwegingen? 

8. In de besluitenlijst van 22 oktober 2019 wordt gesproken over grondruil op 

Stationsweg 2. Ligt dit betreffende perceel op stationsweg 2? 

9. Waarom heeft het college niet benoemd dat deze locatie op de Brink gesitueerd was? 

10. Welke overlast kunnen we op de Brink verwachten, gezien het feit dat er een aantal 

stroomkabels verplaatst zullen moeten worden? 

11. Wat betekent dit voor toekomstige ontwikkelingen op de Brink, of toekomstige 

graafwerkzaamheden? 

12. Is het college bereid om, op de kortst mogelijke termijn, een andere locatie voor het 

transformatorhuisje te zoeken? 

Toelichting: 

Op woensdag 26 februari is er een nieuw transformatorhuisje geplaatst op de Brink, nabij de 

Pauluskerk. Dit transformatorhuisje is geplaatst ter toekomstige vervanging van een 

transformatorhuisje wat momenteel gesitueerd is achter de bibliotheek. De verplaatsing van 

de leidingen zal nog moeten plaatsvinden, een en ander in overleg met de gemeente. Dit alles 

maken wij op uit een bericht in de Gooi en Eemlander van 27 februari. 

 

In de besluitenlijst van 22 oktober 2019, wordt de verplaatsing aangekondigd, maar valt uit de 

betreffende besluitenlijst niet op te maken dat deze locatie op de Brink, nabij de Pauluskerk 

is. 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Onze fracties zijn van mening dat het nieuwe transformatorhuisje geen verfraaiing van de 

Brink is en dat het schraal afsteekt tegen de Pauluskerk. Deze situatie is wat ons betreft 

ongewenst en zien wij graag aangepast worden. 

Met vriendelijke groet, 

 

Mark Eijbaard 

Partij van de Arbeid 

 

Rik van Hardeveld 

CDA 

 

Heidi van Otten 

GroenLinks 

 

Roy Bruins 

Christenunie-SGP 

 
 

 

  


